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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 18. ČERVNA 2015 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., Šimon Vlásenko, Ing. 
Markéta Drešlová, doc. Ing. Martin Böhm, Ph.D, doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Jan Kašpar, Bc. Jiří 
Procházka, prof. Ing. Jan Vymazal, CSc., Ing. Petra Šímová, Ph.D, doc. RNDr. Michael Komárek, Ph.D., Bc. Martin 
Opatrný, Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., Ing. Martin Kotek, Ph.D., Martin Novák, Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. 
Štěpán Kala, MBA, Ph.D., Stanislav Doležal, Ing. Radim Kotrba, Ph.D., Ing. Iva Nádvorníková, Bc. Hynek Roubík, 
PaedDr. Dušan Vavrla, Vojtěch Očenášek  

prof. Ing. Jiří Balík, CSc., dr. h. c., Ing. Jana Vohralíková, Ing. Petr Zasadil, Ph.D., JUDr. František Janouch  

omluveni: Ing. Václav Hradilek, doc. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D, Aneta 
Kučerová, doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D, Bc. Hynek Roubík, doc. PhDr. 
Radmila Dytrtová, CSc. 

odchod: 9:52 Bc. Procházka, 10:30 Ing. Benešová, Ing. Drešlová 

příchod: 10:19 Bc. Roubík 

program 

 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU a přivítal členy AS ČZU a zástupce vedení ČZU. Rovněž přivítal 
nového senátora za IVP pana Vojtěcha Očenáška, který se stal senátorem náhradou za Ing. Brabce 

 

Kontrola zápisu  

 Ing. Votruba se dotázal, zda má někdo připomínky k zápisu z minulého zasedání AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: ---  

1. Kontrola zápisu  

2. Výsledky hlasování per rollam 
 
 

3. 
Studijní a zkušební řád České zemědělské univerzity v Praze v bakalářských a navazujících 
magisterských studijních programech 

4.       Výroční zpráva o činnosti ČZU v Praze za rok 2014  

5.         Výroční zpráva o hospodaření ČZU v Praze za rok 2014 

6.        Návrh rozdělení investičních prostředků FRIM a prostředků FPP v r. 2015 

7.        Informace z jednání RVŠ 

8.        Volba studentského zástupce do předsednictva AS ČZU 

9.        Volba místopředsedy AS ČZU 

10.       Různé 
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 pro: 21; proti: 0;  zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 
 

Výsledky hlasování per rollam 

 Ing. Votruba seznámil přítomné s výsledkem hlasování per rollam ze dne 25. 3. 2015  

> AS ČZU SCHVÁLIL ZMĚNU STATUTU ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE 
 

 

Studijní a zkušební řád České zemědělské univerzity v Praze v bakalářských a 
navazujících magisterských studijních programech 

 rektor představil předkládaný Studijní a zkušební řád ČZU v Praze a předal slovo Ing. Zasadilovi, který 
podrobně informoval o návrhu úprav ve Studijním a zkušebním řádu  

 Ing. Mikšík informoval o projednání předkládaného materiálu legislativní komisí, která předkládaný 
materiál doporučuje ke schválení v předložené podobě 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Kotrba (anglická verze Studijního a zkušebního řádu), Ing. Zasadil, prof. Balík, 
Ing. Benešová (komentář ke vztahu k Disciplinárnímu řádu) 

 pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU  SCHVALUJE STUDIJNÍ A ZKUŠEBNÍ ŘÁD ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE V BAKALÁŘSKÝCH A 

NAVAZUJÍCÍCH MAGISTERSKÝCH STUDIJNÍCH PROGRAMECH 
  

 

Výroční zpráva o činnosti ČZU v Praze za rok 2014  

 rektor představil předkládaný materiál  

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 21; proti: 0; zdržel se: 0 

                 > AS ČZU SCHVALUJE VÝROČNÍ ZPRÁVU O ČINNOSTI ČZU V PRAZE ZA ROK 2014   

 

Výroční zpráva o hospodaření ČZU v Praze za rok 2014  

 kvestorka představila Výroční zprávu o hospodaření ČZU v Praze   

 doc. Nakládal informoval o projednání předkládaného materiálu ekonomickou investiční komisí, 
která předkládaný materiál doporučuje ke schválení v předložené podobě 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 21; proti: 0; zdržel se: 0 
> AS ČZU SCHVALUJE VÝROČNÍ ZPRÁVU O HOSPODAŘENÍ ČZU V PRAZE ZA ROK 2014 

  

Návrh rozdělení investičních prostředků FRIM a prostředků FPP v r. 2015  

 kvestorka představila Návrh rozdělení investičních prostředků  

 návrh byl schválen na kolegiu rektora 

 ekonomická investiční komise doporučuje materiál schválit v předložené podobě 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 21; proti: 0; zdržel se: 0 
> AS ČZU SCHVALUJE NÁVRH ROZDĚLENÍ INVESTIČNÍCH PROSTŘEDŮ FRIM A PROSTŘEDKŮ FPP V R. 
2015 
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Informace z jednání RVŠ  

 Ing. Mikšík seznámil AS ČZU s průběhem několika jednání na RVŠ  

 Ing. Kala jako zástupce legislativní komise informoval o činnostech legislativní komise RVŠ 

 Bc. Roubík informoval o návrzích z řad studentů k novele vysokoškolského zákona a dalších tématech 
z jednání RVŠ  

 v diskuzi vystoupili: --- 

 

Volba studentského zástupce do předsednictva AS ČZU  

 Ing. Votruba navrhl Martina Nováka jako člena předsednictva AS ČZU z řad studentů 

 pro: 19; proti: 0; zdržel se: 1 
> MARTIN NOVÁK BYL ZVOLEN ČLENEM PŘEDSEDNICTVA AS ČZU 
 

Volba místopředsedy AS ČZU  

 Ing. Votruba navrhl kolegu Ing. Kalu jako místopředsedy AS ČZU  

 pro: 19; proti: 0; zdržel se: 1 
>  ING. KALA BYL ZVOLEN MÍSTOPŘEDSEDOU AS ČZU 

 

Různé 

 kvestorka seznámila AS ČZU s výsledky zasedání SR ČZU, na kterém byl mj. schválen prodej bývalé 
knihovny v Kostelci nad Černými lesy, areálu REMON v Kostelci nad Černými lesy a bytové jednotky 
v ulici K Horoměřicům 

 rektor informoval o odložení projednávání vysokoškolského zákona  

 rektor pozval přítomné členy AS ČZU na slavnostní otevření nového pavilonu FAPPZ, které se 
uskuteční 7. 9. 2015   

 Ing. Benešová se dotázala na současný průběh staveb  

 Ing. Mikšík naznačil potencionální problém s očíslováním místností na MCEV I. a II. (patro/podlaží) 

 Ing. Votruba informoval o příštím zasedání AS, které se bude konat pravděpodobně 24. 9. 2015 

 Ing. Votruba informoval o záměru doplnit webové stránky AS ČZU organizační strukturu AS 
s vyznačením činností a konkrétních osob 

 Bc. Roubík navrhuje tuto strukturu doplnit i o oblast vůči jednání s RVŠ 

 Ing. Votruba opakovaně žádá předsedy fakultních senátů o informace z jednání fakultních senátů 
(zápisy z jednání) – na email senat@czu.cz 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

 

 
 
  ING. ZDENĚK VOTRUBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


